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P rvi maj, največji In najdražji

praznik vseh delovnih ljudi ši¬

rom sveta, je pred nami. Pred

nami je praznik dela, ki je že

pred odločitvijo Prvega kongresa

Druge internacionale, julija 1889,

da postane določen dan v letu

mednarodna manifestacija delav¬

cev za uvedbo 8 urnega delovni¬

ka, klical delovne ljudi vsega

sveta v enotno borbo za svobodo,

enakopravnost, razumevanje in

bratstvo med narodi, ne oziraje

se na raso, vero ali jezik, v kate¬

rem govorijo. Prvi maj 1886. leta,

ki ga je Federacija strokovnih

kulturnega in zabavnega življe¬

nja in osem ur počitka. Seveda

delavci do 1. maja 1886 v ZDA

niso uspeli s svojimi zahtevami.

Pa vendar — nekaj se je moralo

zgoditi. Delavci so organizirali

štrajke, isti dan pet tisoč štraj-

kov. 600.000 delavcev je zapustilo

delovna mesta in preplavilo uli¬

ce. V Chikagu, takrat največjem

industrijskem centru Amerike, so

bili tisti majski dnevi najbolj kr¬

vavi. Prišlo je do ostrih bojev

med delavci in policijo, zaščitnico

interesov vladajočih magnatov. V

večen spomin na padle čikaške

1
sindikatov ZDA postavila kot na¬

logo za uzakonitev 8 urnega de¬

lovnika, je postal simbol njiho¬

vih hotenj in idealov. To je bil

le sen milijonov delavcev, saj so

v mnogih deželah prodajali de¬

lavci svoje fizične sposobnosti za

pičel zaslužek tudi po 16 ur in

več ur dnevno. Kako daleč je bil

razdeljen na tri osmiee, o katerih

so sanjali že v 16. veku: osem ur

Potrebna je še večja

Delegati, ki so se udeležili V.

kongresa ZK Slovenije so v vseh

naših večjih krajih govorili o vti¬

sih iz kongresa, kjer so posebno

pažnjo posvetili najvažnejšim kon¬

gresnim sklepom. Komunisti so se

teh zborovanj z zanimanjem ude¬

leževali.

V okviru občine je vrsta proble¬

mov, ki jih bo nujno potrebno le¬

tos vsaj deloma, če že ne popolno¬

ma, rešiti. Predvsem so to vpraša¬

nja družbenih služb, komunalne

ureditve in tudi odnosi med go¬

spodarstvom in komuno. Prav go¬

tovo delo občinskega komiteja v

Cerknici ne bo lahko in tudi tega

ne bo mogoče rešiti, če ne bodo vsi

komunisti pomagali v okviru svo¬

jih delovnih organizacij in samo¬

upravnih organov. V delovnih ko¬

lektivih bodo morali večkrat ob¬

ravnavati komunalne potrebe.

Nujno pa je, da tudi v področju

izven gospodarstva spoznajo, da od

gospodarskih organizacij ni mogo¬

če več zahtevati kakor morejo da¬

jati. Lahko pa ugotovimo, da ko¬

munisti v delovnih organizacijah

marsikje niso izpolnili dogovorov

o enotni akciji za odpravo teh pro¬

blemov. Neizvajanje sprejetih na¬

čel pa lahko rečemo, da je tisto

proletarce so se delegati kongresa

Internacionale v Parizu 1889. le¬

ta odločili, da bo od takrat da¬

lje dan mednarodne solidarnosti

delavskega razreda prvi maj.

Naš praznik je danes drugačen

kot pred leti. Za nami je prelita

kri, žulji, štrajki. Za nami je, ozi¬

roma bo v najkrajšem času, tudi

8 umi delavnik. Delavec je prev¬

zel svoje življenje v svoje roke.

aktivnost komunistov

zlo, ki vodi k pasivnosti komuni¬

stov.

Tudi precejšnje gospodarske te¬

žave so posledica nezadostnih pro¬

gramov dela gospodarskih organi¬

zacij. Jasno je, da brez njih ni in¬

tenzivnega gospodarjenja, prav ta¬

ko ne, kot brez dobrih strokovnih

kadrov. V občini je še nekaj ko¬

lektivov katerih gospodarstvo te¬

melji na dnevnih interesih kar se

večkrat pozna pri delitvi dohodka

po delu in pogostih notranjih tre¬

njih. Za odpravljanje teh nepra¬

vilnosti so neposredno odgovorni

komunisti prav tako kot je slabo

izvajanje samoupravljanja odsev

slabega dela osnovnih organizacij.

Le odkritost, kritičnost in revolu¬

cionarnost komunistov bo pokaza¬

la pravilno pot odpravljanja teh

nepravilnosti.

Da bo delo komunistov bolj ak¬

tivno bodo posvetili političnemu

šolstvu posebno pozornost saj ima

večletno tradicijo, poleg tega pa bo

tudi nujno okrepiti individualno

izobraževanje.

Komunisti v občini bodo letos

več delali tudi z mladino. Zato bo¬

do skušali poživiti delo organizacij

in društev, ki vključujejo mladino.

Dane Mazi

1. MAJ — DAN IGRE IN VESELJA

Samoupravljanje dobiva vedno

močnejše korenine. Srečevali smo

se in se bomo s tisoči in tisoči

problemov. Premagali smo jih in

jih bomo. Vendar — dobili smo

tudi plodne sadove, naše sadove,

sadove delavskega razreda. Nagel

ekonomski in družbeni razvoj so¬

cialistične graditve Jugoslavije in

hitra rast življenjskega standar¬

da jasno vodijo do trenutnih te¬

žav, ki pa nam ne morejo zame¬

gliti dolgoročnejše perspektivne

graditve naše dežele, ki temelji

na človeških socialističnih odnosih.

Tako kot prejšnja leta, bomo

tudi letos odeli naš praznik sve¬

čano. Preživeli ga bomo na skup¬

nih shodih, tekmovanjih in na

zasluženem oddihu. Najboljše bo¬

mo še posebej nagradili, pa ven¬

dar pri vsem tem ne bomo poza¬

bili na naše kovače sreče, sinove

revolucije, ki so prižgali mlade¬

mu pokolenju novo luč, luč svo¬

bodnega delavca.

Poslanci na razgovoru z občani

Na povabilo občinskega odbora

SZDL so v času pred volitvami

odgovarjali na nekatera vpraša¬

nja, ki zadevajo aktualno gospo¬

darsko in idejno problematiko, na¬

ši poslanci v Republiški in Zvezni

skupščini.

Razgovorov so se udeležili dr.

Marjan Dermastia, Tilka Blaira,

Ludvik Golob, Jože Lesar, Tone

Gornik, Ludvik Gabrovšek, Van¬

da Škodnik, Milena Borovac, Bo¬

ris Mikaš in Vinko Kastelic.

Udeleženci razgovorov so posve¬

tili znatno pozornost gospodarski

problematiki, predvsem pa novim

ukrepom na področju politike

cen. Dr. Marjan Dermastia je

poudaril začasnost teh ukrepov,

ki predstavljajo z drugimi ukrepi

vred začetek obračunavanja z

ekstenzivnim - gospodarjenjem v

prid intenztivonsti. Povdaril je tu¬

di, da zamrznenje cen nikakor ne

pomeni, da se odrekamo načelu

naj se osebni dohodki gibljejo v

Skladu z gibanjem delovne Sto¬

rilnosti.

•Nadalje so ugotavljali pomanj¬

kanje programskega razvoja pro¬

svetno kulturne dejavnosti, pred¬

vsem pa kako zagotoviti tej de¬

javnosti primerno materialno ba¬

zo, pri čemer so se strinjali, da

bo potrebno priti na združenje

sredstev.

S poslancem socialno zdravstve¬

nega zbora je tekel razgovor o

možnostih nadaljnjega razvoja

zdravstvene službe v občinah, ki

so oddaljene od 'centrov, v sode¬

lovanju z medobčinskimi zdrav¬

stvenimi in socialnimi ustanovami

ter 2Bvodi.

Vprašanje je kako oblikovati im

deliti dohodek ter vredlnotiti delo

v zavodih in ustanovah zdrav¬

stva in socialnega varstva.

Na raznih zborih volivcev so

občani pogosto obravnavali kon¬

takt med občani In poslanci, za

to so bili navzoči mnenja, da mo¬

rajo biiti taki razgovori pogostejši.

V talki obliki bi se tudi poslanci

lahko temeljiteje seznanjali z

problematiko področja.

V razgovorih o našem turizmu

so poslanci odločno odprli misel

o zajezitvi Cerkniškega jezera. Na

ta način !bo tu nastalo največje

slovensko jezero, saj bo kar šti¬

rikrat večje od Bohinjskega. Ja¬

sno je, da bi s stalno vodo v je¬

zeru postalo naše področje za do¬

mače in tuje turiste zelo zani¬

mivo.

Dane Mazi
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Eden izmed artiklov, ki jih izdeluje »GABER« Stari trg za sodobne

kuhinje

»VEGA« elementi za sodobne kuhinje

Med mnogoštevilnimi artikli, ki

jih izdeluje GABER Stari trg, so

posebno poznani razni elementi

za sodobne kuhinje. Omenim naj

le artikel po imenu »VEGA«. Ti

sodobni kuhinjski elementa omo¬

gočajo vsaki štirih različnih dol¬

žin posameznih elementov najraz¬

ličnejše kombinacije nameščanja

v prostoru. »VEGA« elementa po¬

polnoma nadomeščajo tudi kla¬

sično kuhinjsko kredenco. V so¬

dobnem stanovanju pa se z njimi

pridobi nova delovna površina.

Te elemente tovarna izdeluje v

kvalitetni standardni izvedbi. Iz¬

mere in barve se ne spreminjajo

ter se s tem omogoči posamezni¬

kom, da .postopoma dopolnjujejo

kuhinjsko opremo.

Čelne strani elementov so oblo¬

žene z ultrapasom v kombinaciji

pastelno zelene in rumene barve.

Vrhnje plošče delovnih omar pa

so obložene z irsko sivim ultra-

pasom.

Elementi se prodajajo širom na¬

še države in so zelo iskan artikel.

RAZGLAS

Po 14. členu Uredbe o zemljiškem katastru (Uradni list

FLRJ št. 43/55, 23/56 in 62/59) ter po odločbi Geodetske

uprave LRS št. 03-161/3-61 z dne 13/3-1961 in glede na sploš¬

no znano potrebo po urbanistični ureditvi ter obnovitvi ka¬

tastrske Izmere zemljišč na območju občine Cerknica
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pozivamo

vse lastnike, koristnike, uživalce ter upravne organe zemljišč,

da zamejičijo In obeležijo z vidnimi mejniki (naravni neob¬

delani kamni, betonski mejniki, količki) meje vseh zemljišč

in parcel, bi se nahajajo v lasti, koriščenju ali upravi.

Z zamejičenjem je treba pričeti takoj po razglasu in mora

biti končano do 1. maja 1965.

V letu 1965 se zamejiči parcele na območju naselja Cerk¬

nica in sicer področja imenovana:

Lužniki, Zavrtne njive, Med vodami, Križpoti platovi,

Videm, Dolgi devci, Tabor, parcele ob Notranjski cesti, Cesti

4. maja, Cesti na Jezero in Cesti na Peščenek.

Predsednik občinske skupščine:

FRANC KAVClC I. r.

Gradbene plošče so se dobro uve¬

ljavile v našem gradbeništvu

Lahke gradbene armirane ploš¬

če, ki jih proizvaja »Eletktrožaga«

Nova vas, se v gradbeništvu vse

bolj uveljavljajo. Podjetje proiz¬

vaja plošče v sodelovanju z Zavo¬

dom za raziskavo materiala Ljub¬

ljana, ki je strokovni usmerjeva¬

lec iteh artiklov v podjetju. Pod¬

jetje s 45 zaposlenimi delavci iz¬

deluje plošče v glavnem za grad¬

bena montažna podjetja, ki jih

uporabljajo za varnostne izola¬

cije.

Lahke gradbene armirane ploš¬

če se uvailjevOjajO pri montažni

izgradnji večjih industrijskih ob¬

jektov predvsem tam, kjer obsto¬

jajo normalni klimatski pogoji.

Osnovni matrial za proizvodnjo

plošč je mineralizirano lesno

vlakno, kombinirano s tanko be¬

tonsko ploščo fin armiranimi be¬

tonskimi vložki.

Plošče je mogoče uporabiti v

horizontalni ali vertikalni legi tu¬

di kot zunanji stenski element.

Lahke nearmirane plošče iz mine¬

raliziranih lesnih vlaken pa so

dober izolacijski material za obla¬

ganje stropov, siten, betonskih

elementov pni raizmih industrij¬

skih objektih, v montažni grad¬

nji stanovanjskih hišic in po¬

dobno.

Ta, sicer majhni kolektiv se je

dobro vključil v proizvodnjo. Tež-

koče imaijlo predvsem pri dobavi

surovin, posebno cementa. Njiho¬

vi proizvodi! gredo zelo dobro v

prodajo, tako da v tem pogledu

nimajo posebnih težkoč. Podjetje

ima lastno menzo za člane kolek¬

tiva. V planu pa imajio intenziv¬

nejše izobraževanje članov ko¬

lektiva.

Veliko zborovanje samoupravljavcev

Izvršni odbor Glavnega odbora SZDL Slovenije sklicuje 8. maja

t. 1. v Ljubljani zborovanje samoupravljavcev SR Slovenije v poča¬

stitev 20-obletnice osvoboditve in zmage (socialistične revolucije.

Zborovanje samoupravljavcev SR Slovenije naj bi v okviru obsež¬

nih proslav 20-letnice osvoboditve podčrtalo osnovne pridobitve naše

revolucije in vzpodbudilo (nadaljnje poglabljanje samoupravljanja.

Posvečeno bo predvsem sedanjim problemom samoupravljanja pri nas,

obravnavanju perečih vprašanj njegovega utrjevanja in prikazu per¬

spektiv, ki jih odpira proces popolnega uveljavljanja nove ustave.

Delegati delovnih organizacij, ki so jih izbrali organi samouprav¬

ljanji v naši 'občini:

Mihelčič Janez — Tovarna lesnih izdelkov Stari trg;

Zgonc Janez — Tovarna lesnih izdelkov Stari trg;

Braniselj Franc — Tovarna ivernih plošč Cerknica;

Kebe Franc — Tovarna ivernih plošč Cerknica;

Hvala Franc — Brest Cerknica — Skupne službe;

Troha Milan — Bazenska žaga Cerknica;

Žnidaršič Janez — Tovarna pohištva Martinjak;

Godejša Janez — Tovarna pohištva Martinjak;

Bell Marija — Tovarna pohištva Martinjak;

Ris Danica — Tovarna pohištva Cerknica;

Zakrajšek Stane — Tovarna pohištva Cerknica.;

Kebe Ivan — Tovarna pohištva Cerknica;

Kovač Marjan — Tovarna pohištva Cerknica;

Šepec Tone v— Kovinoplastika Lož;

Jozelj Anton — Kovinoplastika Lož;

Mlakar Anica — Kovinoplastika Lož;

Žnidaršič Marko — Kovinoplastika Lož;

Kočevar Slavko — Kovinoplastika Lož;

Škrbec Ivan — Kovinoplastika Lož;

Nele Zvonimir — Kovinoplastika Lož

Vesel Anton — Kovinoplastika. Lož;

Intihar Ivan — Jelka Rakek — obrat Begunje;

Kranjc Franc r— Jelka Rakek — obrat Unec;

Ivančič Franc — Elektro-žaga .Nova vas;

Mlakar Jože — Gostišče Snežnik;

Štefančič Franc — Zavod za ceste Grahovo;

Debevc Jože — Center obrti Cerknica;

Sivec Franc — Pekarna Lož;

Kravanja dr. Boris — Zdravstveni dom Cerknica;

Marolt Jože — Studenec na. Blokah;

Šilc Jakob — Vodna skupnost Cerknica;

Perušek Ivan — Gaber Stari trg;

Hace Vanda — Gaber Stari trg;

Lončar Olga — Škocjan Rakek;

Popek Franc — Osemletka Cerknica;

Baučer Srečko — Osemletka Nova vas:

Tomšič Danica — Osemletka Grahovo;

Vidrih Alojzija — Osemletka (Rakek;

Mercina Emil — Osemletka Stari trg;

Jernejčič Jože — Kmetijska zadruga Cerknica — obrat Marof;

Zigmund Anton — Kmetijska zadruga Cerknica — obrat Stari trg.

Delegati člani občinske skupščine:

Jernejčič Jože — Komunalna banka Rakek;

Vidmar Jože — upokojenec >— Lož;

Antončič Vera — Kovinoplastika Lož;

Drolc Magda — Škocjan Rakek;

Kovačič Jožica — Osemletka Cerknica.
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Stanovanjsko vprašanje v prvem planu

Nedavno tega je bila v Graho¬

vem letna konferenca Združenja

borcev NOV občine Cerknica, na

kateri so načeli vrsto vprašanj,

ki zadevajo probleme zadovolje¬

vanja osnovnih socialnih 'in ma¬

terialnih potreb bivših borcev in

ostalih sodelavcev NOV.

Na področju občine, toi je bila

v času NOV žarišče osvobodilne¬

ga gibanja, je včlanjenih v orga¬

nizacijo Zveza borcev Itrenuitno

1.771 članov, ki delajo v osnovnih

krajevnih organizacijah. Med nji¬

mi je še 56 nosilcev partizanske

spomenice iz leta 1941. V razpra¬

vi so člani Zveze borcev navedli

kot najbolj akuten stanovanjski

problem. Ta stopa vedno bolj v

ospredje zaradi neurejenih 'priti¬

klin ian zaradi velikega števila

vlažnih stanovanj, ki imajo za

posledico slabo zdravstveno sta¬

nje posameznih Stanovalcev. Med

članii ZB je zanimanje predvsem

za adaptacije že obstoječih stano¬

vanj, pa tudii za blokovsko in in¬

dividualno gradnjo. Samo v le¬

tošnjem letu jie vložilo 84 članov

ZB pri občinskem tstainovanjEkem

škladu prošnje za adaptacije sta¬

novanjskih prostorov v znesku 59

milijonov dinarjev in 66 članov

ZB za novogradnje stanovanj v

znesku 178 milijonov dinarjev.

Kljub temu, da je predvidenih

50% sredstev stanovanj, sklada

pri občinski skupščini za ureditev

stanovanjskih vprašanj borcev,

ne bo moč rešiti niti v!seh najnuj¬

nejših potreb, ker so sredstva sta¬

novanjskega sklada zaradi slabše

razrvijjtega gospodarstva na tem

področju razmeroma nizka. Pri

vsem tem pa nastaja tudi vpraša-

Še nekaj besed

O DOMU IGRE IN

Število zaposlenih žena vedno

bolj narašča, s tem pa tudi ved¬

no večja potreba po varstvu

■ k. liarodinio pomembni so vrt¬

ci kolt' vzgojno varstvene ustano¬

ve. Otroci dobijo tu kolektivno

vzgojo, pri kateri odpadejo razli¬

ke med otrokom intelektualca,

delavca, fcmelta in obrtnika, pri¬

dobijo si ročne spretnosti, boga-

-tv~' in lepoto beesdlrega zaklada.

Zavedati pa bi še morali starši

in vzgojno osebje, da se morata

vzgoja v vrtcu in doma dopolnje¬

vati, zato bi marali poiskati naj¬

različnejše oblike sodelovanja.

Pri nas v Cerknici že več let

obstojia Dicm igre in dela, ki ima

kapaciteto 60 do 80 otrok, vendar

ustanovo obiskuje le majhno šte¬

vilo cltrofc. Kaj je temu vzrok?

To je vprašanje, na katerega bi

dale odgovor lahko samo matere,

ki so zaposlene, pa svoje otroke

puščajo doma brez nadzorstva, ali

pa jih dajejo v varstvo materam,

ki niso zaposlene. Odgovorile bi

lahko tudi matere, ki so svoje

otroke že imele v varstvu Doma

igre lin dela, pa so jih pozneje da¬

le v domačo oskrbo in zanje pla¬

čujejo precej več stotakov, ali mo¬

goče celo tjsoičakov, kot bi jih

morale plačevati vzgojnovarstveni

ustanovi, Zakaj tako? Ali vzgojno

varstvena ustanova res ni sposob¬

na nuditi otrokom, pravilne pre¬

hrane, vzgoje, zabave in dobrega

nje reštive participacije sredstev

iz republiškega skaida, ki jih do¬

bijo občine v višini 30 % glede na

višino ustvarjenega stanovanjske¬

ga sklada v občini. Delegati so

bili mnenja, da gre taka delitev

v prid predvsem razvitejšim obči¬

nam in da so pri tem prizadeti

zlasti podeželski kraji, kjer v

strukturi prebivalstva prevladuje

zasebno kmetijstvo. Tako je npr.

v občini Cerknica le 30 % prebi¬

valstva zaposlenega v družbenem

sektorju.

Priznavalnine prejema 86 bor¬

cev v višini 6.000 do 20.000 dinar¬

jev. V te svrhe jie bilo lani izpla¬

čanih iz občinskega in okrajnega

proračuna, v letošnjem letu pa

so predlagale krajevne organiza¬

cije ZB za prejemanje priznaval¬

nin še 126 novih članov. Za skup¬

no število 265 članov ZB pa bi

bilo nujno’ potrebnih vsaj 50 mi¬

lijonov dinarjev, medtem ko je

občinski proračun za kritje teh

potreb občutno prenizek. Disfcu-

tarati so menili, da bi bilo treba

isikaitli rešitev tega problema za¬

radi nerazvitosti komune tudi pri

republiških organih.

Občinska turistična zveza iz

Cerknice intenzivno zbira gradivo

za izdajo dveh brošur o naših kra¬

jih in njihovih znamenitostih.

Naklada vsake brošure bo 2500

izvodov. Prva brošura bo izšla na

ca. 40 straneh in bo nekakšen vo¬

dič skozi čas razvoja naših krajev

do danes. Druga brošura pa bo v

nekoliko večjem obsegu prikazala

DELA V CERKNICI

počutja v večji, aid pa vsaj v talin

medi, kot so vsega tega deležni

pri »•varuhu«. Starši imajo zaupa-

nj'e v vzgojno varstveno ustanovo

iln se otresejo Stare miselnosti le

takrat, ko so' prepričani, da nijii-

hovi otroci z veseljem obiskujejo

vrtec in da so v času njihove

odsotnosti v zanesljivih rokah, toi

sfcrbe za otrokov duševni in te¬

lesni razvoj.

Ali je oskrba otrok v vzgojno

varstveni ustanovi predraga za

delavca v industriji? Vse kaže, da

je temu tako, posebno pri več-

člansiki družini in tam, kjer je

mati edini rednik. Z uvedbo, soci¬

alne lestvice plačevanja prispev¬

kov staršev bi ti problemi od¬

padli. O 'tem je UO DID že raz¬

pravljal, vendar je bil mnenja,

da je potrebno )to rešiti skupno s

starši, toi plačujejo 'prispevek za

oskrbo. Od sklada za šolstvo pre¬

jema ustanova datacijo le v viši¬

ni osebnih dohodkov vzgojnega

osebja, za osebne dohodke tehnič¬

nega osebja (kuharico in snažil¬

ke) in izdatke za hrano pa mo¬

rajo prispevati denarna sredstva

starši otrok.

Želimo, da bi se za vprašanje

Otroškega varstva zanimalo čim

več Ijludi, tako starši, kakor tudi

občani v organih družbenega in

delavskega samoupravljanja, saj

je skrb za naše najmlajše ena

najvažnejših nalog.

Razprava o zdravstvenem sta¬

nje rešitve participacije sredstev

ba letos nujno zdravniško pregle¬

dati okrog 300 članov, zlasti še,

ker ti pregledi niso bili izvršeni.

Sklenili so, da bodo zdravstveno

najbolj ogroženim nudili zdrav¬

ljenje v okrevališčih. Za zdrav¬

stvene potrebe je predvidenih v

v občinskem proračunu 3 milijo¬

ne dinarjev.

Zaradi nezadostnih finančnih

sredštev pri šolanju otrok umrlih

borcev z nizkimi osebnimi pre¬

jemki sita priskočila organizaci¬

ji ZB v pomoč kolektiva BREST

iz Cerknice in. KOVINOPLASTI¬

KA iz Loža, ki sta priskrbela 13-

tim od 34 otrok štipendije, za ka¬

tere so dale priporočila tudi po¬

samezne krajevne organizacije

ZB. Občinski proračun sicer pred¬

videva porast sredstev glede na

preteklo obdobje, vendar bodlo ta

siredbtva občutno prenizka za krit¬

je vseh potreb. Delegati so se za¬

to zavzemali, da bi imele gospo¬

darske organizacije tudi letos ra¬

zumevanje do rešitve tega vpra¬

šanja.

Lani je prejemalo invalidski

perspektivni razvoj turizma v na¬

ši občini.

Brošuri bosta izšli sredi leta s

slikovnimi deli. Tiskala ga bo ti¬

skarna Kočevski tisk v Kočevju.

Cena posamezne brošure bo

okrog 200 dinarjev.

Izdaja brošur bo prvi poizkus

posredovanja, stanja in razvoja tu-

Po daljših in temeljitih pripra¬

vah so bile v nedeljo 18. aprila

uspešno zaključene volitve za

Zveznega in republiškega po¬

slanca.

V vaseh Ravne, Osredek, Les¬

kova dolina, Podgora iin drugiih

vaseh so volivci volili že v zgod¬

njih jutranjih urah tako, da so

dodatek 109 upravičencev. Poseb¬

na anketa je pokazala, da je na

področju občine še vedno okrog

250 osebnih in družinskih upra¬

vičencev do invalidskega dodat¬

ka, ki jim namerava organizacija

ZB nuditi pomoč pri urejevanju

njihovega imovinskega stanja. Le¬

to je največkrat ovtira za uvelja¬

vitev invalidskega dodatka.

Na konferenci so govorili tudi

o davčnih olajšavah za kmeite-

borce, toi se bavijo izključno s

kmetijstvom jn o čimbolj ekspe-

ditivnejšem uveljavljanju poseb¬

ne dobe (dvojno štetje), ki bo do¬

kument za davčno olajšavo, pri

socialno šibkih kmetih, pa tudi

pogoj za priznanje izredne upoko¬

jitve.

Organizacija ZB bo takoj re¬

ševala našteta nerešena vpraša¬

nja, toi so zato med vojno pone¬

kod popolnoma uničeno področje,

še posebno pereča, vendar bo nji¬

hov uspeh v dobršni meri odvi¬

sen tudi od sodelovanja z gospo¬

darskimi organizacijami na po¬

dročju občine in proračunskimi

organi.

M. D.

rizma v občini širšemu krogu ob¬

čanov in tujcev.

Ce bo dovolj zanimanja za po¬

samezne dogodke iz zgodovine raz¬

voja naših krajev, etnografskih

momentov in podobnega, bo turi¬

stična zveza podrobneje obdelala

gradivo in ga izdala v novi bro¬

šuri.

volitve bile zaključene že do 12.

ure. r

Za poslanca v Zvezno skupšči¬

no je glasovalo 94.45 % volilnih

upravičencev, za republiškega po¬

slanca pa 94.63% volivcev.

Na splošno so bila volišča zelo

lepo urejena. Za primer je voliš¬

če na Otavah, kjer so pred vo¬

liščem postavili slavolok.

Prvi tečaj za gradbene delavce gradbenega podjetja »Gradišče«

Cerknica je zaključen. Na zaključnih izpitih so tečajniki pokazali

pozitivne rezultate. Na sliki so tečajniki in njihovi predavatelji

pred poslopjem DU — Cerknica

V KRATKEM IZDAJA DVEH BROŠUR

KAKO SMO VOLILI
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Priprave

za sezono

v polnem teku

Motiv največjega požiralnika Cerkniškega jezera — KARLOVICA

Interesenti za dograditev oziroma oddajanje tujskih sob-pozor!

V začetku meseca aprila je bilo

v Cerknici zelo koristno posveto¬

vanje turističnih delavcev občine s

predstavniki občinske skupščine,

gostinstva, trgovine, obrti, prome¬

ta ter lovskih in ribiških organiza¬

cij. Na sestanku so govorili o naj¬

aktualnejših nalogah, ki čakajo

turistične in ostale organizacije

pred glavno turistično sezono. Do¬

govorili so se za konkretne akcije,

ki jih bodo morale organizacije ali

posamezniki izvršiti do postavlje¬

nih rokov, da bomo na sezono pri¬

pravljeni vsaj v sedanjih material¬

nih možnostih.

Med drugim so sprejeli tudi na¬

slednje sklepe:

— da bodo v aprilu postavili tu¬

ristični zemljevid naših krajev

pred vhodom v Postojnsko jamo;

— da bodo predlagali Svetu za

urbanizem in komunalne zadeve

pri SOb Cerknica formiranje skla¬

da za nagrajevanje najbolj ureje¬

nih krajev in posameznih poslo¬

pij;

— da bodo v aprilu izdelali plan

odstrela divjadi za tuje turiste;

— da bo napravilo SAP iz Ljub¬

ljane letos novo avtobusno postajo

v Cerknici;

— da bodo v času sezone vpelja¬

li med delavniki enkratno, ob ne¬

deljah in praznikih pa vsaj dva¬

kratno avtobusno zvezo na relaciji

Rakek—Cerknica—Rakov Škocj an;

— da se do konca aprila prouči

možnost vzpostavitve .redne avto¬

busne zveze Postojna—Rakov Škoc¬

jan;

— da se prepreči tovorni promet

skozi park pri snežniškem gradu;

— da uredi gostinsko podjetje iz

Cerknice v sedanjih upravnih pro¬

storih tujske sobe;

— da morata imeti gostišči v Ra¬

kovem Škocjanu in Snežniku v ča¬

su sezone stalno na zalogi ribe, ra¬

ke in divjačino in da poskrbita

vsako nedeljo za zabavo gostov;

— da bodo izvršili kategorizacijo

tujskih sob;

— da uredi trgovsko podjetje

»•Škocjan« do 1. maja obrat »deli-

katesa-bife« na Rakitni, v Žilcah

tujske sobe, v Cerknici pa gostin¬

ski vrt pri poslovalnici »-Delikate¬

sa«;

— da bosta vršili mehanični de¬

lavnici v Cerknici in Starem trgu

vsako soboto in nedeljo dežurno

službo do 21. ure zvečer;

— da nudijo lovske družine v se¬

zoni na razpolago turistom lovske

koče;

— da organizira turistično društ¬

vo iz Starega trga skupaj z lovski¬

mi družinami s področja Loške do¬

line 18. junija pred Križno jamo

velik piknik.

Občinska turistična zveza Cerk¬

nica obvešča vse interesente za

oddajanje sob turistom, da komu¬

nalna banka Rakek daje kredite

za opremo in dograditev tujskih

sob.

Kredite lahko najame vsak last¬

nik prostorov ne glede na to ali je

Letošnje leto je v pogledu raz¬

voja turizma prav gotovo doslej

najplodnejše. Zanimanje za lepo¬

te naših krajev in edinstvenih

kraških pojavov sega daleč izven

meja naše ožje domovine.

Na desetine in desetine avtomo¬

bilov ob jezeru je ob nedeljah ne¬

ma priča, da je že daleč segel glas

o našem jezeru. Prav te dni je tu¬

ristični biro iz Cerknice skupaj z

gostinskim podjetjem podpisal po¬

godbo za 1000 penzionov, ki jih bo¬

do preživeli Rečani in okoličani

pri nas. Prebivalci Reke bodo pre¬

živeli v našem kraju dopust v ma¬

ju (prva skupina pride 20. maja)

juniju, juliju in septembru, med¬

tem ko bo ostal avgust prost pred¬

vsem zaradi zanimanja tujih go¬

stov za možnost letovanja v tem

mesecu. V teku so že razgovori za

nadaljnjih 600 penzionov, za kate¬

re se ravno tako zanimajo prebi¬

valci obmorskih krajev. Vprašanje

pogodbe je še odprto zaradi pre¬

majhnih nočninskih kapacitet.

Če bo hotel v Rakovem Škocja¬

nu dobil nove kapacitete, bodo

zaposlen ali ne, če lahko zadosti

ustreznim pogojem. Pogoji za na¬

jetje kredita so naslednji:

1. kredit se odobri v višini 750

tisoč dinarjev;

2. pri najetju kredita ni potreb¬

no plačati obveznega pologa kot je

to pogoj pri potrošniških kreditih;

sklepali pogodbe tudi z italijanski¬

mi organizacijami, ki se zanimajo

za večdnevne avtobusne izlete.

Enodnevnih ekskurzij in izletov

na Cerkniško jezero in v Rakov

Škocjan je vedno več. Turistični

delavci pričakujejo, da bo promet

porasel v prazničnih dneh, saj je

jezero še vedno razlito po vsej po¬

vršini, poleg tega pa bo s 1. ma¬

jem že odprt lov na ščuke, ki za¬

radi ugodnega lova in okusnosti še

posebej vabijo.

Žal, trenutno za postrežbo ob sa¬

mem jezeru še ni poskrbljeno, ker

doslej, ko ni bilo znano, v kakšno

smer se bo Cerkniško jezero raz¬

vijalo: turistično, kmetijsko ali

energetsko, ni bilo moč misliti na

kakršnekoli investicije.

Najnovejše študije razvoja jeze¬

ra gredo v prid turizma in tako

bodo še letos izdelani ureditveni

načrti jezera. Za postrežbo ob je¬

zeru se bo našla začasna rešitev

v im ■ n m gostišču, ki ga

bo postavilo gostinsko podjetje

Cerknica v mesecu maju.

3. kredit se mora odplačati v pe¬

tih letih in sicer v mesečnih ob¬

rokih;

4. obresti so enake kot pri na¬

jetju potrošniškega kredita (6 %

obresti in 1 % bančne provizije);

5. menico morata podpisati dva

poroka, ki morata biti zaposlena,

oziroma da redno mesečno preje¬

mata osebne dohodke (upokojenci

in invalidi). Poroka imata lahko že

posojilo;

6. prošnji za kredit mora biti

priloženo potrdilo občinske turi¬

stične zveze, da posameznik lah-

ho najame kredit.

Hiter razvoj turizma in vedno

večje zanimanje turistov za naše

kraje narekuje, da uredimo čim-

prej in čim več tujskih sob, ker bo

dan s tem našim prebivalcem nov

vir dohodkov. Lastniki tujskih sob

bodo nudili gostom lahko tudi dru¬

ge usluge. Edina obveznost, ki jo

bo imel oddajalec stanovanja do

skupnosti, bodo turistične takse, ki

se bodo posebej priračunavale

znesku nočnine.

Za pridobivanje gostov in infor¬

macije bodo skrbela turistična

društva in turistični biro v Cerk¬

nici.

Podrobna navodila lahko zahte¬

vate pismeno pri občinski turistič¬

ni zvezi v Cerknici ali pa se lahko

osebno zglasite v njeni pisarni v

poslopju Zavoda za socialno zava¬

rovanje Cerknica, soba številka 16,

ob sredah in sobotah od 8. do 12.

ure.

letos oddanih 1500 penzionov
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1965-soe-

tovni dan

zdravja

Svetovna zdravstvena organiza¬

cija (SZO), članica organizacije

Zdiružanilh narodov, je ena naj¬

številnejših medarodnih organiza¬

cij sploh, saj je v njej zastopanih

preko 120 narodov in držav sveta.

Vsako lato je 7. apnil — leta 1948

je bila ammireč 7. aprila sprejeta

ustava SZO določenemu svetov¬

nemu zdhavisltvenemu problemu,

o katerem potem preko nacional¬

nih organizacij RK funkcionarji

RK v vseh krajih države sezna¬

njajo prebivalstvo, da bi se zna¬

lo braniti te ali teh bolezni ter si

tako ohranijo polno zdravje. V

letu 1964 smo propagirali borbo

proti tabehkoiazi, letošnje leto pa

je označeno z parolo: koze še ved¬

no ogrožajo svet.

Pri nas pravzaprav od leta 1927

nismo zabeležili nobenega prime¬

ra obolenja koz, ker imamo ure¬

jeno obvezno cepljenje otrok pro¬

ti kozam. Koze so namreč stilno

kužna bolezen in je Obolenje zelo

težko zatreti, kadar pride do

Okužbe. V preteklem' letu je bilo

na svetu zabeleženih ‘ preko 100

tisoč obolenj koz, od teh jih je

umirilo preko 25 tisoč. Največje

število obolenj odpade na Indijo

(preko 60.000), ositalo pa na neka¬

tere države Afrike, srednje in juž¬

ne Amerike.

Cepljemijie ne daje doživljienjsko

aalščilto, zaradi ogromnega porasta

letališkega prometa z afriškimi in

azijskimi državami pa je nevar¬

nost okužbe za Evropo vedno

večja. V preteklih letih je SZO

zabeležila več epidemij koz v Ita¬

liji, Franciji, Švedski, Poljski in

SZ. Zaradi nenadne okužbe nefea«

teitlh prebivalcev New Yorka v

Ameriki je bilo potrebno v nekaj

dineh cepiti več kot 6.000.000 pre¬

bivalcev tega mesta. Od okužbe

do izbruha bolezni je namreč po¬

trebno 10 dlni, tako, da se lahko

nekdo okuži npr. v Bombayu v

Indiji, zibolii ipa v Londonu, ka¬

mor je prispel med 'tem z leta¬

lom. Predno zdravstvene oblasti

ugotove naravo bolezni, je epide¬

mija že nastopila. Zato so uvede¬

na mednarodna zaščitna cepljenja.

Ker je občinski odbor RK Cerk¬

nica smatral, da je primerno pro¬

pagirati. 'delo SZO in prispevati k

čim višjem 'zdlravs.veno-prosteit-

nemiu standardu občanov (čeprav

koze kot zdravstveni problem piri

n,as ne pride v poštev), je organi¬

ziral nekaj predavanj. Na žalost

pa je treba ugotoviti, dia pred¬

vsem Cerkničani to že vse vedo

in so bila predavanja razen za

stalne obiskovalce odveč. Čudno

je le, da zdravstveni delavci ve¬

do mnogo povedati o tem, da vsa«

kodlnevmo naletijo na ljudi, ki o

takih in drugih podobnih zdrav¬

stveno prosvetnih osnovah nima¬

jo pojma. Zaključek o tem naj Si

Cerkničani, pa morda tudi še kdo

drug, naredijo sami.

dr. K. B.

Zanimivosti

Prvomajska številka časopisa:

»Glasilo Kovinoplastike Lož«, ki

je izšla te dni, je nekoliko obšir¬

nejša kot običajno. Poleg uvod¬

nega članka o pomenu 1. maja

prinaša časopis še članke o dose¬

ganju plana za prvo tromesečje

letošnjega leta, razvoju plastike,

delu organov upravljanja, in¬

tervju s slušatelji Višje kadrov¬

ske šole, zborovanju samouprav-

Ijalcev v Ljubljani, pravilniku o

izboljšavah in oblikovanju oseb¬

nega dohodka, rezultatu volitev,

pripravi za letovanje ter nekaj

krajših zanimivih sestankov. Po¬

leg tega je v novi številki Glasila

tudi rubrika »Člani kolektiva

vprašujejo in predlagajo« in de¬

lovni humor. Tokrat je časopis

izšel v nakladi 800 izvodov.

Piše naš sodelavec Mlakar Rudi,

ki v Sarajevu služi vojaški rok.

Že drugič me je pripeljala pot v

glavno mesto BiH. Prvič sem bil v

tem mestu s šolsko ekskurzijo. Sa¬

rajevo je name napravilo velik

vtis, čeprav sem bil samo dva dni

v tem zanimivem in lepem mestu.

Vedno sem si želel, da bi ga zno¬

va obiskal in ga tako podrobno

spoznal.

Ta želja se mi je izpolnila, saj

služim kadrovski rok ravno v Sa¬

rajevu.

Kot takrat, me je tudi sedaj

sprejela krasna železniška posta¬

ja, ki ne slovi zaman kot naj lepša

železniška postaja v naši državi.

Ko sem stopil skozi vrata na pro¬

sto, sem zagledal krasen vodomet,

katerega .voda se svetlika in žu¬

bori v čudovitih živopisanih bar¬

vah.

Stopil sem v najbližji hotel, kjer

sem takoj dobil prenočišče. Na¬

slednji dan sem šel po mestu, da

bi ga bolje spoznal, vendar je v

Sarajevu toliko zanimivosti, da

mora človek imeti dovolj časa, da

jih spozna.

Z žičnico se povzpneš na Trebe-

vič, ki se dviga ob Sarajevu, s ka¬

terega imaš lep, pogled na celo

mesto.

Posebno slikoviti so minareti,

ki jih je v tem mestu vse polno.

V mesecu marcu 1965 je bil do¬

sežen v podjetju izreden uspeh z

ozirom na prodajo izdelkov. Skup¬

na realizacija odnosno prodanih

izdelkov je bilo v vrednosti za

282,388.248 dinarjev. S prodajo

artiklov v mesecu januarju in fe¬

bruarju 1965 je kolektiv presegel

plan prodaje v prvem tromeseč¬

ju povprečno za 9,20 %.

Do nedavnega so člani ZB v

podjetju prejemali poseben do¬

datek s strani podjetja in sicer

isti člani ZB, ki so imeli manjše

mesečne osebne dohodke kot 30

tisoč dinarjev. Z 1. februarjem

1965 pa so organi upravljanja po¬

večali dodatek tistim članom ZB,

ki so sodelovali pred 9. 9. 1943 v

NOB in so imeli manjše osebne

Pogled beži preko modernih blo¬

kov in drugih stavb, pa vse tja do

majhnih hišic, ki zavzemajo stari

del mesta tako imenovano BA-

SČARSlJO. Ob cesti, ki pelje iz

rrj;dba, zagledaš dolga -poslopja to¬

varn, ki so v najbližnji okolici.

Pogled se ti zaustavi na koncu

doline, ki jo zapira mogočni Igman

pod katerim izvira reka Bosna.

Tu je lepo urejeno. Topla voda,

ki tukaj izvira omogoča, da se lah¬

ko osvežiš. Ta kraj se imenuje

Ilidža. Ko hodite po mestu, vidite

najrazličnejše spomenike, muzeje

itd. V Sarajevu eden izmed naj¬

znamenitejših muzejev v Jugosla¬

viji, ki obsega vse veje znanosti,

umetnosti in kulture naših naro¬

dov, dalje PRINCIPOV MOST,

znana BEGOVA DŽAMIJA in še

polno drugih znamenitosti.

Ker vem, da sindikati, šole,

ustanove in podjetja v naši občini

skoraj vsako leto organizirajo iz¬

lete v turistične in druge kraje na¬

še domovine, me je to napotilo, da

sem skušal opisati Sarajevo kot

lepo izletniško mesto. Vsega tukaj

nisem mogel opisati, ker se ne da,

zato sem sklenil, da bom dopolnje¬

val sliko Sarajeva v sestavkih na¬

slednjih številk našega lista.

Torej drugič o starem delu Sa¬

rajeva — baSCaršiji.

dohodke kot 40.000 dinarjev in

seveda še nimajo pravice do re¬

publiškega dodatka. Razveseljivo

je, da po analizi prejemanja me¬

sečnega osebnega dohodka za me¬

sec marec 1965 je samo en član

ZB prejel dodatek in še ta radi

tega, ker je bil v bolniškem sia-

ležu. Ostali člani ZB pa so pre¬

jeli večje osebne dohodke.

Zborovanje samoupravljalcev

SR Slovenije, ki bo v okviru ob¬

sežnih proslav 20. obletnice osvo¬

boditve 8. maja v Ljubljani, se bo

iz kolektiva »Kovinoplastika« Lož

udeležilo 8 delegatov.

Te dni so slušatelji Višje kad¬

rovske šole — oddelka za organi¬

zacijo dela v Cerknici, polagati

izpite iz organizacije podjetja in

proizvodnje. Vsi štirje slušatelji

iz našega podjetja so zelo uspešno

opravili izpite.

Med člani kolektiva je te dni

v razpravi pravilnik o tehničnih

izboljšavah in nov pravilnik o

oblikovanju in delitvi osebnega

dohodka.

Do 20. aprila se je za letovanje

prijavilo že nad 140 članov ko¬

lek. in svojcev. Kljub temu, da

imajo člani kolek, zadnji rok za

prijavo do 15. maja, izglcda po

dosedanjih prijavah, da bo letos

odziv za letovanje neprimerno

kot prejšnja leta.

Podjetje je tudi letos naročilo

za člane kolektiva premog, kljub

temu, da je do zime še skoraj 8

mesecev. Člani kolektiva že sedaj

prejemajo premog. Skupno je na¬

ročilo podjetje 380 ton premoga,

do sedaj pa so člani prejeli že

nad 100 ton premoga.

V podjetju »Kovinoplastika«

Lož smo v nedeljo 25. aprila vo¬

lili nove člane organov samo¬

upravljanja in sicer samo polovi¬

co, to je tistih, ki so bili preteklo

leto voljeni za dobo enega leta.

Na ta način smo v centralni de¬

lavski svet izvolili 12 članov, ob¬

ratne delavske svete po 4 odnos¬

no 5 članov.

S. B.

Obvestilo

naročnikom

Dragi bralci! Finančne težave, v

katerih se nahajamo, so nas prisi¬

lile, da smo ceno naročnine neko¬

liko povišali. Letna naročnina bo s

prvomajsko številko 420 din, cena

enemu izvodu pa 35 din.

Čeravno težko, smo morali ta

neljubi ukrep podvzeti zaradi zvi¬

šanja režijskih stroškov.

Upamo, da boste še naprej osta¬

li naš naročnik in da bojte z razu¬

mevanjem sprejeli ta ukrep.

UREDNIŠTVO

Tako je vsak dan na železniški postaji na Rakeku in prometnik

ima dovolj dela

Zapiski i%Samoma
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Kje vse bodo

letovali člani

kombinata

Brest Cerknica
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Izhaja mesečno kot priloga GLAS-u NOTRANJSKE!

Kaj je pokazala anketa

o stanovanjski problematiki v Brestu

Članom kolektiva, ki se bodo od¬

ločili za letovanje v Selcah in na

otoku Krku, bo kombinat nudil

prevoz z lastnim avtobusom.

Pogled na ribiško pristanišče in ribarnico od hotela »Jugoslavija«

na Krku

Tudi letos je sindikalna podruž¬

nica Lesnoindustrijskega kombi¬

nata BREST Cerknica podvzela

ustrezne korake, da bi našla pri¬

merna letoviščarska mesta, kjer

bodo letovali člani kombinata. V

ta namen je bilo v kadrovski služ¬

bi skupnih služb formirano delov¬

no mesto referenta za rekreacijo.

V poštev bi prišla področja na

otoku Krku, v Selcah in Bohinju.

Da bi se ugotovile želje članov

kolektiva, kje bi želeli letovati, je

bila izvedena anketa. Na osnovi

ankete so ugotovili, da je največ

interesentov za otok Krk, mesto

Krk in Selce. Nekaj članov pa bi

želelo letovati tudi na Slivnici in

v Bohinju.

Najbolj ugodni pogoji so na

otoku Krku in v Selcah, kjer bo¬

do rezervirane zasebne sobe, ki so

zelo okusno opremljene.

Ljubitelji pomorskega ribištva

bodo imeli na otoku Krku veliko

možnost za ribolov najsi bo indi¬

vidualen ali pa se bodo lahko pri¬

ključili ribičem, ki vsak večer od-

plovejo na lov.

Plaža na otoku Krku je zelo

razprostranjena. Ne manjka niti

borovih gozdičev, niti plitvih sipin,

kjer bodo prišli na svoj račun lah¬

ko tudi naši najmlajši. V hotelu

»Jugoslavija« pa jim bodo vsako¬

dnevno postregli z dobrimi obro¬

ki, kjer ne bo manjkalo morskih

specialitet. Cene bodo ugodne.

Ugodni bodo tudi pogoji za leto¬

vanje v Selcah. Sporazumeli smo

se s počitniško skupnostjo skupšči¬

ne občine Ljubljana-Siška, ki ima

svoj počitniški dom v Selcah.

Prenočišča bodo rezervirana v

samem domu in v zasebnih sobah.

Upravnik počitniške skupnosti

tov. Jančar in oskrbnik doma tov.

Tič Jože v Selcah sta nam pove¬

dala, da bodo v njihovem domu v

Selcah kuhale prave kranjske ku¬

harice. Zalog imajo v Selcah do¬

volj.

Največ članov kolektiva se je

odločilo za otok Krk. Prva skupi¬

na odide na letovanje IX. julija.

Pred kratkim smo med čla¬

ne delovnega kolektiva BREST

Cerknica poslali anketo z name¬

nom, da ugotovimo stanovanjsko

vprašanje. Poslanih je bilo skupaj

1.432 anketnih liisitov, od tega je

izpolnjeno anketo vrnilo 753 čla¬

nov kolektiva, če pa štejemo še

tiste, ki niso ankete vrnili (smat¬

ramo, da imajo urejeno stanova¬

nje), lahko ugotovimo. |da ima

urejeno stanovanje skupaj 966

članov kolektiva. Od zgoraj nave¬

denih ima lasno stanovanje 3/5

članov, v stanovanjih, ki jih je

zgradil BREST, stanuje 1/5 čla¬

nov, vsi ostali pa stanujejo pri

sorodnikih, pri dugih strankah in

v stanovanjih, last drugih pod¬

jetij ali ustanov.

Izmed anketiranih se je izrazil

101, ki so želeli graditi lastno sta¬

novanje, 106 jih želi imeti stano¬

vanje v blokih, ki naj jih gradi

podjetje, 37 je talcih, ki bi gradi¬

li montažne hišice in 75 takih, ki

bi želeli obstoječe stanovanje

adaptirati.

Zanimivo je tudi to, da se je

144 članov izrazilo o -prispevku

po 500.000 din lastnih sredstev

(brez svojega dela) za rešitev sta¬

novanjskega problema in 50 čla¬

nov, lci bi prispevali po 1 milijon

din ali še več sredstev.

Ti podatki kažejo, da obstoja

še precej stanovanjskih proble¬

mov, ki pa se bodo dali rešiti le,

če se bo več sredstev namenjeno

za stanovanjsko izgradnjo. Pred¬

vsem bi bilo potrebno omogočiti

gradnjo individualnih hišic, seve¬

da ob pogojih, da se uredijo pri¬

merni urbanistični načrti.

Vsekakor bomo nadaljevali z

gradnjo stanovanjskih blokov na

že urejenih urbanističnih področ¬

jih. Te misli so bile v večini pri¬

merov izpolnjenih anket tudi iz¬

ražene.

Vse to kaže, da se bodo morali

samoupravni in družbeni organi

resneje lotiti stanovanjskih pro¬

blemov, še posebej zato, ker je

izražena Volja večine, da [bi pri¬

spevali tudi lastna sredstva.

Taf.

Ribiška ladja v zalivu pred hotelom »Jugoslavija«, kjer se/bodo hranili člani kolektiva Brest

Cerknica
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MLADINSKI KOTIČEK
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Pionirji in mladinci, pišite nam

Naši kraji sodijo po svojih kra-

ških posebnostih med svojevrstna

področja, polna zanimivosti.

Mladi, ki v tem svetu žive, ga

šele odkrivajo in iščejo v njem ti¬

sto, kar jim najbolj ugaja. Prav

gotovo vidi oko mladega opazoval¬

ca okolje in njegove vrednote po

svoje, najsi bo to v pozitivnem ali

negativnem smislu. Da bi mladi

bralci turistične strani »Glasu No¬

tranjske« tudi sami sodelovali na

naši strani s svojimi prispevki s

področja turizma, se je turistično

društvo Cerknica odločilo nagradi¬

ti najboljše prispevke, ki bodo opi¬

sovali naše.kraje, njihove lepote,

znamenitosti, doživljaje posamez¬

nikov in podobno.

Tri najboljše prispevke, ki bodo

prispeli na uredništvo našega lista

najkasneje do 12. maja, bomo na¬

gradili s 1500, 1000 in 500 dinar¬

jev.

Prispevki naj ne bodo daljši od

tipkane strani.

Seveda so lahko dopisi pisani tu¬

di z roko.

POČITNICE

Kot vsako leto smo tudi letos

imeli zimske počitnice. Šolarji smo

jih z veseljem pričakovali, neka¬

teri pa tudi ne, ker so bila spriče¬

vala slaba.

Prvi teden je bilo še nekaj za

smučanje in sankanje, drugi teden

pa je ves sneg pobralo toplo sonce.

Čeprav so bile počitnice brez

snega, so vseeno lepo minile.

Sedaj se je pričelo drugo pollet¬

je in nove skrbi za konec šolskega

leta. Brancelj Dani

7. A., Cerknica

Pogled iz počitniškega doma, počitniške skupnosti Ljubljana —

Šiška, na zaliv in mesto Selce

Počitniški dom počitniške skupnosti skupščine občine Ljubljana

Šiška v Selcah, kjer bodo letovali člani Lik Brest — Cerknica

V naši

Prejšnje leto sem končala osem¬

letko in tako sem se morala odlo¬

čiti, kje se bom zaposlila, in na

ta način čim prej prišla do kruha.

Pretehtala sem več možnosti in se

naposled odločila, da bom šla de¬

lat v tovarno pohištva BREST. Z

delom sem pričela v začetku no¬

vembra in takrat tudi z obiskom

v poklicni šoli. Ta šola je trajala

4 mesece in naučili smo se zares

veliko.

V oddelku II. strojna sem zače¬

la s prvim delom. Takrat sem se

počutila zelo čudno. Ze sem mi¬

slila, da ne bom vztrajala. Bilo mi

je vse tuje in nepoznano. Tovariš

inštruktor mi je rekel: »Pojdi po

stojko in nanjo boš zlagala okvire

za pisalno mizo, ki se v tem stro¬

ju zabrusijo!« Začela sem ga za-

Naša vas

Vas, v kateri stanujem, se ime¬

nuje Cajnarje. Leži nad Cerknico.

Prebivalci so večinoma kmetje,

nekaj pa jih je zaposlenih v tovar¬

ni BREST v Cerknici. Kljub temu

so polja v naši vasi skrbno obde¬

lana.

Pred nekaj leti je bila v vasi

Cajnarje šola. To je bilo ob vsa¬

kem prazniku veselja! Toda se¬

daj? V vasi ni ničesar. Odkar se

vozimo z avtobusom v šolo v Be¬

gunje in Cerknico, je veselje v

Cajnarjih utihnilo.

Mnogokrat skušamo pionirji s

pomočjo starejših napraviti kako

NA ŽELEZNIŠKI POSTAJI

Naš razred si je ogledal železni¬

ško postajo Rakek. Z zanimanjem

smo si ogledovali postajo, vlake in

signalne naprave. Ob prihodu vla¬

ka na postajo je prišel iz promet¬

ne pisarne prometnik s tablico.

Ko je končal svoje delo, smo se

zbrali okoli njega in ga spraševali

o vsem, kar nas je zanimalo.

Prijazno nam je odgovarjal na

vsako vprašanje.

Mnogi izmed nas niso še nikoli

do sedaj videli vlaka.

Učenci in učenke 2. A

razreda o. š. Cerknica

tovarni

čudeno gledati, saj niti vedela ni¬

sem, kaj je stojka in kje naj jo

dobim. Nasmehnil se je in me pe¬

ljal med neke kupe stranic, ki so

bile zložene na tekočem traku. Tu

je našel stojko in jo odnesel k

stroju in tu sem nanjo zlagala

okvirje. To je bilo prvi dan, drugi

dan je bilo nekoliko bolje, saj sem

poznala vsaj stojke, tretji dan sem

spoznala že nekatere stroje in nji¬

hovo delovanje. Sedaj sem se že

nekoliko privadila in tistih 8 ur

zelo hitro poteče.

Tovarna BREST je zelo velik in

pomemben faktor za dvig gospo¬

darstva in osebnega standarda v

naši občini, saj je v njej zaposle¬

nih čez 1400 delavcev.

Debeljak Ani, TP Cerknica

Cajnarje

manjšo prireditev, toda to nam ne

uspe.

Organizacije v Cajnarjih se ne

zanimajo za to. Tako je naša, nek¬

daj lepa, vesela vas postala mrt¬

va, brez veselja.

Vulučevič Djordja

6. a., r. o. š.

Cerknica

PRIHAJA POMLAD

Zapihal je južni veter in sneg je

skopnel.

Posijalo je toplo pomladansko

sonce in po kotanjah izsušilo luže,

ki so nastale od odtajajočega sne¬

ga. Le še v kaki kotlini ob robu

gozda leži sneg, vendar bo tudi te¬

ga kmalu odgnalo toplo sonce.

Ptički že veselo žvrgolijo in se

veselijo pomladi, ki je že tukaj.

Zgodne pomladanske rožice že mo¬

lijo svoje nežne glavice iz zemlje

in se vesele toplega sonca, ki jih

je obudilo iz zimskega spanja. Tu¬

di srnice so zadovoljne in skačejo

okoli drevja.

Jaz pa stojim ob robu doline in

ponovno občudujem to prelepo na¬

ravo, nad mano pa veje pomla¬

danski vetrič.

Janko Mulec

6. B., Cerknica

Ostale novice iz Bresta

LIK BREST Cerknica in KOVI¬

NOPLASTIKA Lož sta organizira¬

la tečaj za člane kolektiva, ki so

vključeni v delo civilne zaščite.

Člani so razdeljeni po grupah.

Tri grupe so tečaj že absolvirale.

Predavanje se odvija v prosto¬

rih DU Cerknica.

Slušatelji Tehnične srednje šole

pri Delavski univerzi Cerknica, ki

so zaposleni pri BRESTU bodo ob¬

iskali strojno razstavo v Hannovru.

Stroške potovanja bo krilo pod¬

jetje.

Člani kolektiva, ki bodo letovali

v Selcah, na otoku Krku in v Bo¬

hinju, bo podjetje krilo del stro¬

škov letovanja v znesku od 400 do

1200 dinarjev dnevno. Višina re¬

gresa je odvisna od osebnih do¬

hodkov posameznikov.

Glede na to, da je čedalje večje

pomanjkanje lesa, je podjetje za¬

čelo z poizkusnim gojenjem topo¬

lovih nasadov. V kolikor bodo po¬

izkusi uspeli, se bo začelo z plan¬

tažnim gojenjem topolov.
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Fantje, ki služijo vojaški rok

v V.P. 7579 Sarajevo, čestitajo

vsem. občanom cerkniške ob¬

čine praznik dela 1. maj!

Gostilna

STRLE - Vrhnika

pri Starem trgu

čestita vsem delovnim ljudem

praznik dela 1. maj.

Cenjenim gostom nudi kva¬

litetna vina, domačo hrano in

ob vsakem času postrvi.

Lesnokovinska industrija

Delovni kolektiv

Elektrožaga

NOVA VAS

čestita praznik dela 1. maj

vsem delovnim ljudem in po¬

slovnim prijateljem.

Vsem občanom Notranjske in

turistom čestita praznik dela

1. maj

lucisticna

diuštuo

Bloke — Nova vas

JELKA

RAKEK

s svojimi obrati na Uncu in Begunjah

čestita svojim poslovnim prijateljem in delovnim lju¬

dem Notranjske praznik dela 1. maj in se še nadalje pripo-

DELOVNI KOLEKTIV LESNOINDUSTRIJSKEGA KOMBINATA

roča s svojimi uslugami.

Gostilna

Meden Vinko

Delavska univerza

Cerknica

ČESTITA VSEM POSLOVNIM PARTNERJEM IN DELOV¬

NIM LJUDEM NOTRANJSKE PRAZNIK DELA 1. MAJ!

Morda še ne veste...

— da izredne količine hrane

omogočajo, da zraste ščuka v

Cerkniškem jezeru v enem le¬

tu tudi do 30 cm;

— da je po dosedanjih podat¬

kih ostalo Cerkniško jezero

polno največ 7 let od 1707 do

1714. leta. Ob usihanju so ujeli

takrat toliko rib, da šo jih vo¬

zili z vozovi celo na Reko in v

Ljubljano;

— da bi že z zajezitvijo 1200

hektarov ostalo še vedno Cerk¬

niško jezero največje v Slove¬

niji (Blejsko jezero obsega po¬

vršino 150, Bohinjsko pa 500

hektarov);

— da je dobil Lož mestne pra¬

vice že leta 1577, ko mu jih je

podaril cesar Friderik III. S tem

je postal Lož najstarejše me¬

sto na Notranjskem in najsta¬

rejše v Sloveniji;

— da so na prvem obronku

Križne gore izkopali doslej že

153 gradov, ki so nastali med

10. in 5. stoletjem pred našo

ero v železni ali tako imenova¬

ni halštatski dobi;

— da je Cerknica povezana

z Ljubljano s cesto, ki pelje

preko Begunj, Bezuljka in Bo¬

rovnice;

— da je najlepši primerek

okostja jamskega medveda, ki

je živel v Križni jami, shranjen

v prirodoslovnem muzeju na

Dunaju.

»GLAS NOTRANJSKE« - Izhaja

mesečno — Izdaja ga občinski od¬

bor SZDL Cerknica — Urejuje

uredniški odbor — Glavni in odgo¬

vorni urednik: Štefan Bogovčič —

Člani uredništva: Franc Tavzelj,

Slavko Brglez, Slavko Tornič in

Milan Strle — Tehnični urednik:

Janko Novak — Korektor: Janez

Lavrenčič — Tisk: ČZP »Kočevski

tisk«, Kočevje — Letna naročnina

420 din na tek. rač. 600-181-603-192

na DU Cerknica — Rokopisov in

risb ne vračamo.

POPRAVEK

V predzadnji številki »Glas No¬

tranjske« se je v rubriki »Pisma

bralcev« vrinila napaka pri napisu

pod sliko »Naši fantje v vojaški

suknji«. Na sliki ni Štefančič, tem¬

več Konc Franc. Prizadetega na¬

prošamo, da to upošteva.

Uredništvo

Begunje

čestita praznik dela 1. maj

vsem občanom.

čestita praznik dela 1. maj

vsem delovnim ljudem Notra¬

njske.

Delovni kolektiv

KOVINOPLASTIKA

čestita vsem poslovnim prijateljem in delovnim

ljudem Notranjske praznik dela

PRVI MAJ!

»GABER

Lesna industrija

Stari trg

čestita svojim odjemalcem in

delovnim ljudem praznik de7

la 1. maj

♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦<>♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦

KMETIJSKA

ZADRUGA

Postojna

čestita praznik dela 1. maj

vsem kmetijcem in ostalim

ielovnim ljudem Notranjske.



NAŠIM DOBAVITELJEM, ODJEMALCEM, PROIZVAJAL-

CEM V LESNI INDUSTRIJI IN GOZDARJEM ČESTITA

PRAZNIK DELA 1. MAJ!

DELOVNI KOLEKTIV

JAVOR

PII Kil

VSEM NAROČNIKOM, DELOVNIM LJUDEM IN NAŠIM

SODELAVCEM ČESTITA

PRAZNIK DELA 1 MAJ!

UREDNIŠTVO

Gradbeno podjetje

Gradišče

CERKNICA __

gradi stanuvanja za prodajo, ki bodo vseljiva v

mesecu septembru.

še nadalje se priporoča, obenem pa čestita vsem

delovnim ljudem praznik 1. maj!

TRANSAVTO

Postojna

jpodjetje za tu in inozemski

transport ter servisno delavni¬

co čestita praznik dela 1. maj

vsem delovnim ljudem in še

nadalje priporoča svoje kvali¬

tetne usluge.

Trgovsko podjetje

NANOS

POSTOJNA

s svojimi obrati v Portorožu,

Kopru, Starem trgu ter Bujah

čestita vsem delovnim ljudem

praznik dela 1. maj.

Svojim cenjenim odjemalcem

nudi vsakovrstno blago po

dnevnih cenah in se priporoča.

OB PRAZNIKU DELA 1. MAJU ČESTITAMO VSEM DE¬

LOVNIM LJUDEM IN NAŠIM ODJEMALCEM IN SE ŠE

NAPREJ PRIPOROČAMO.

Delovni kolektiv trgovskega podjetja

ŠKOCJAN

l«# RAKEK

♦

♦

♦

♦

♦

♦

*

♦

♦

♦

♦

♦

Delovnim ljudem

oSčine Cerknica

čestitajo

k prazniku dela

L maju

Občinska skupščina

Občinski odbor SZDL Cerknica

Občinski komite ZKS

Občinski komite ZMS

Občinski sindikalni svet

Občinski odbor ZB

Občinski obdor RK

Občinski strelski odbor

in ostale družbeno politične organizacije
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Delo Rdečega križa

Potem, ko so bili Izvršeni občni

/.buri pri vseh krajevnih organi¬

zacijah Rdečegn križa In so bili

Izvoljeni delegati zn letno skupš¬

čino občinskega odbora RK Cerk¬

nico, je bilo In skupščino sklicana

zn nedeljo 21. aprila 1003 v Cerk¬

nici, Navzočih je bilo 33 dol opa¬

lov, kor pedbtaivlja1 76 % Izvolje¬

nih zastopnikov krajevnih organi¬

zacij, Navzoč jio bil tudi zastop-

n'ik okrajnega odobra RK iz Ljub¬

ljane,

Skupščina je kritično ocenila

delo organizacije Rdečega križn v

preteklem letu in soglasno ugoto¬

vila, da je občinski odobr v okvi¬

ru danih možnosti Izvršil v glav¬

nem celoten program, ki si ga je

zastavil v začetku preteklega le¬

ta, Doka« za tako ugotovitev je

preko' vseh pričakovanj veliko

Število članov' na občnih zborih

krajev, organizacij. To še poseb¬

no velja zn krajevno organizacijo

Cerknica, kjer se je občnega zbo¬

ra udeležilo preko 200 članov' RK.

V preteklem letu Jo bila krvoda¬

jalska akcija Izvedena več kot. 100

odstotna. Razen marljivim orga¬

nizatorjem akcijo gre za razume¬

vanje tudi vse priznanje samo-

upravnim organom podjetij in

ustanov, ki so krvodajalcem-pro¬

siovoljeem odobrile ta dan za de¬

la prost dan. S to akcijo smo do-,

kazali vsi, da pravilno razumemo

pomen krvodajalstva in za priča¬

kovati je, da bodo delavski sveti

lin dragi samoupravni organi tudi

v letošnjem letu imeli enako ra¬

zumevanja za krvodajalsko akci¬

jo, ki bo letos v mesecu juliju.

Delo z podmladkom RK je bilo

zadovoljivo in so bila podeljena

številna priznanja ■podladkom RK

na skoraj vseh šolah v naši ob-

činli.

Skupščina je izrazila posebno

priznanje nokateri n-.- članom se-

kivrt-nriaita, med katerimi zasluži

Šc posebno pohvalo večletna pred¬

sednica občinskega odibora RK

tov, Mira Krstičeva iz Starega

trga.

Skupščina je nato izvolila nov

občinski odbor RK, kii je na svoji

prvi delovni seji izvolil za svojega

predsednika dr. Borisa Kravanjo

iz Cerknice, tajnica pa je ostala

tov. Zdenka Traimpuževa.

S tem, da je v občinskem od¬

bora zastopanih več mladih čla¬

nov, je že dana ena od smernic

zn delo novega odbora. K delu

organizacije je potrebno pritegni¬

ti čim več mladine, ker ravno

sodelovanje pri prostovoljnih hu¬

manih akcijah RK vzgaja mladino

v tistem duhu, ki nam je vedno

bolj potreben za tiste odnose med

ljudmi, ki bi morali bitu podlaga

za naš družbeni razvoj. V nadalj-

Delavske športne igre „Brest" v Cerknici

Pod pokroviteljstvom sindikalne

podružnice Lesno industrijskega

kombinata BREST Cerknica bodo

letos že tretjič za Praznik dela

Športne igre delavcev. Medtem, ko

so se dosedanjih iger udeleževati

predvsem člani kombinata BREST,

pa bo letos udeležba precej večja,

saj bodo zastopana skoraj vsa pod¬

jetja cerkniške občine. Spored tek¬

movanj je telo pester, saj bo na

delavskih igrah zastopanih kar 10

panog; kegljanje, odbojka, šah,

streljanje, namigni tenis, ocenje¬

valne vožnje z avtomobili, motor¬

ji in mopedi in tekmovanje kole¬

sarjev v hitrostni vožnji in v ta¬

ko imenovanih polževih dirkah,

poleg tega pa bo pred razglasitvi¬

jo rezultatov na prostoru pred To¬

varno pohištva Cerknica povratna

prijateljska tekma v košarki med

ekipama Starega trga in Cerknice.

Seveda dobijo vsi najboljši posa¬

mezniki za prva mesta pokale v

trajno last skupno z diplomo, po¬

leg tega pa bo tudi podjetje, ki bo

zbralo največ točk, osvojilo pre¬

hodni pokal kombinata BREST.

JANEZ TELIC

v letu 1965

njem obsega program izvedbo kr¬

vodajalske akcije, zdravstvemo-

prosvetno izobraževanje članov,

pomoč prti reševanju socialnih

problemov, skrb za šolske mleč¬

ne kuhinje in v zvezi z tem za

pravilno razdelitev mednarodne

pomoči šolarjem, organizacija

raznih sitrookvndh tečajev in se¬

minarjev, kar vse sebo odvijalo

v delovanju posameznih komisij,

k: so bile izvaljene na prvi seji.

Dela je dovolj, razumevanja in

možnosti manj, uspehe in neus¬

pehe pa bomo ocenjevali na pri¬

hodnji letal skupščini RK.

Dr. K. B.

Tmistični f)iro od¬

prt v mesecu maju

Na pobudo upravnega odbora

občinske turistične zveze iz Cerk¬

nice bo začel poslovati z mesecem

majem v Cerknici turistični infor¬

mativni biro.

V delovnem programu ima

skupno recepcij sko službo za ce¬

lotno področje občine, prodaja

spominčkov in razglednic z naše¬

ga področja, turističnih brošur in

turističnih prospektov.

Preko turističnega biroja si bo¬

do lahko delovne organizacije in

društva v zelo kratkem času zago¬

tovile organizacijo izletov in eks¬

kurzij širom domovine in tudi v

inozemstvo.

Ob dvajsetletnici osvoboditve Cerknice

V pričakovanju svobode 30.

aprila 1945 leta se je nenadoma

oglasilo močno streljanje in gr¬

menje topov v okolici Postojne.

Postojno so napadli. V tem času

Cerknice na svoje naloge. Člani

SKOJ so izvedli sestanke in vse

je bilo pripravljeno za nadalj¬

nje delo.

Mladina je takrat razširjala

propagandni material in obvešča¬

la partizane o vsem, kar se je

dogajalo v Cerknici.

Prišla je noč 3. na 4. maj, ko

se je zaslišalo strahovito pokanje

od Rakeka proti Cerknici. Nemci,

domobranci, Grki in ostali hlapci

okupatorja so se začeli v panič¬

nem begu umikati iz Cerknice.

Mladinci so dokaj hitro poiskali

štab Rupnikovega bataljona, ki je

bil v poslopju sedanje Občinske

skupščine. Med važnimi podatki

je bil tudi seznam družin, ki so

bile določene za uničenje. Okupa¬

tor in njegovi plačanci so hoteli

pobiti še preostali zavedni živelj,

ki se ni bal smrti. Seznam je ob¬

segal 36 družin.

Ravno v pravem času pa je pri¬

šel vod XIII. hercegovske briga¬

de, 29. hercegovske udarne briga¬

de. Lepo je bilo videti Rupnikov

udarni bataljon, kako beži v sa¬

mih spodnjicah iz bivšega sokol¬

skega doma in ostalih postojank.

Ko se je tolpa umikala, so za¬

žgali še skedenj tov. Meleta na

Kamni Gorici. Tisti dan je pa¬

del Vesel Alojz in nekaj črnorok¬

cev.

Prav tako kot iz Cerknice so se

zelo hitro umikali s položajev in

bunkerjev na Slivnici in požgali

za seboj svoja gnezda.

4. maj je bil dan sreče, čeprav

s tesnobo v srcu zaradi požganih

domov, vendar z zavestjo, da smo

svobodni.

H. J.

Na Slivnici

Slivnica — ti biser naših si gora,

Tudi Triglav in Snežnik na tebe pogledujeta.

Vse te obisfcuje in lepoto tvojo občuduje.

Pod teboj se v ravnini jezero blesti,

ribe z valovi se igrajo,

v letni dobi pa kosec travo pokosi

in žanjicarr? se srpi v svitu sonca lesketajo.

Pred mnogo leti hude čase si prestala,

ker si čarovnicam zavetišče dala.

Pregreha se je tu vršila

in kmetom toča žito je pobila.

Plačilo vešče pošteno so prejele

ter na grmadi za hudobijo so zgorele.

Nam pa si vedno gostoljubna bila

in mnogim življenje ohranila.

Sovražnik te je močno obstreljeval,

pod teboj Cerknica v žalosti gorela;

tudi ti si smrt sejala

in okupatorju hude rane prizadela.

Danes ti v svobodi sonce sije.

Dom na vrhu vabi vse ljudi;

čarovnicam več lučke ne gorijo,

le v čašah vino se blesti.

Jože Mlinar

Mladinska organiratrija tovarne pohištva — Cerknica je dne 21.

marca organisirala ocenjevalno vožnjo mopedistov. Udeležilo se

je »2 tekmovalcev. Proga je hlla dolga 31.3 km. Najboljši čas sta

dosegla Mramor Aloja, inštruktor na Bazenski žagi — Cerknica in

Kebe Aloj«, brusač v tovarni pohištva. Pet najboljših so nagradili

* diplomami in pokali. Tovrstno prireditev bodo organizirali tudi

m prti maj, Na sliki v sredini so najboljši na tem tekmovanju

Slikovna uganka

Reševalci ugank so nas tokrat

nekoliko razočarali. Krivi smo mi,

ker so bile slike res nekoliko pre¬

več zagonetne. Nagrado dobi SO-

VOVIC Mišo, Jamska 11, Postojna,

ki nam je poslal edino pravilno re¬

šitev.

Pravilni odgovori so:

— prva slika je posneta v Bohi¬

nju in predstavlja Bohinjsko jeze¬

ro od hotela **Zlatorog~:

— druga slika je posneta v Se¬

medeli s plaže (Koper).


